

伊朗

9天7晚

# 伊朗波斯传奇

德黑兰 | 舍拉于市 | 亚斯德 | 伊斯法

## IRAN Legend of Persian

Tehran | Shiraz | Kashan | Isfahan | Pasargadae

LIKE us Facebook

Or 10

f

www.top-one.com.my



## Naqsh-e Jahan Square

Also known as Imam Square, is a square situated at the center of Isfahan, Iran. Constructed between 1598 and 1629, it is now an important historical site, and one of UNESCO's World Heritage Sites.

**Validity: ALL SEASON** 

**CODE: 9THR** 



#### 新山 - 新加坡或吉隆坡国际机场 第1天

机上用餐

#### 第2天 抵达德黑兰

午餐 / 晚餐

抵达德黑兰国际机场和我们的导游会面开始您的德黑兰之旅。

\* 德黑兰之旅

【阿巴德皇宫】占地面积300公顷,相当于北京故宫的6倍。其中约有 180公顷森林,街道,画廊,大厦/宫殿和博物馆。

【泰利什广场及市集】德黑兰北部最大的市集,當地的市集及店鋪, 售卖伊朗盛產無花果,開心果,玫瑰花乾及椰棗等等。

【自然之桥】伊朗同类桥中最大的一座,它是一座现代化桥梁,建筑 完美,视野较好。

住宿: 4\* Grand Hotel or similar



#### 德黑兰 第3天

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

【古列斯坦皇宫】是一个庞大的王室官邸建筑群,世界文化遗产。 国家博物馆是世界重要博物馆之一,总体建筑面积为18000平方米,文 物古迹多达30万件,其中有史前文物、公元初到伊斯兰时期的文物和 伊斯兰后期文物等等。

【老集市】德黑兰历史悠久的古老市集。

【默德塔】是伊朗最高的`建筑物,一个多功能用途的塔。德黑兰贸易 与会议中心,其中还包括5星级大酒店和科技园区。

住宿: 4\* Grand Hotel or similar

## **德黑兰**(250公里)**卡尚**(150公里)**伊斯法罕**

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

早上出发前往【斯法罕】,我们将参观卡尚市区卡尚市区是伊斯法罕 省北部的一座城市。

【费恩花园】始建于1590年,是伊朗现存最古老且仍在使用的波斯花 远。

【老房子】这些房子的屋顶像闪耀骰子。

【伊斯法罕】曾经为中亚最大和最重要的城市之一。横跨于中亚, 在東西南北主要贸易道路上的十字路口。

【历史之桥】5座历史悠久的桥,包括了:夏赫列斯坦桥,郝居大桥, 朱瑞桥,三十三孔桥,Marnan桥。结束之后前往伊朗中部第一大河, 被称为"生命之河"的扎因代河。

住宿: 4\* Avin Hotel or similar

#### 第5天 伊斯法罕

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

【伊玛目广场】联合国教科文组织之一世界遗产。

【伊瑪目清真寺】联合国教科文组织世界遗产,一个绿松石和蓝色陶 瓷以及雄伟的图案和建筑。

【阿里卡普宫】是位于伊玛目广场西侧的一处必游景点,建成于17世 纪初,是伊斯法罕最高的建筑。

希克斯罗图福拉清真寺-是萨非王朝伊朗建筑的杰出代表之一,被誉为 最美的清真寺之一。

【四十柱宫】支撐宮殿入口的二十根木製細長柱子,加上在水池中的 倒影,一共是四十根。因此得名"四十柱宫"。

【贾伊达瑞赫传统市场】历史悠久的市集。

住宿: 4\* Avin Hotel or similar

## 伊斯法罕(355公里)帕萨尔加德(130公里)设拉子

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

【聚礼清真寺】是伊斯法罕市的宏伟的清真寺。

【凡克主教座堂】也被称为圣姐妹教堂,是一座位于在新朱法。

继续前往【设拉子】参观【帕萨尔加德】。

【帕萨尔加德】是居鲁士大帝统治下的阿契美尼德帝国的首都(公元 前559-530年)。

住宿: 4\* Royal Hotel or Similar

#### 设拉子 第7天

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

【哈菲兹】哈菲兹墓及其相关的纪念堂。

【传统浴室】赞迪亚王朝统治下的精美古浴设拉子。

【基爾清真寺】是18世紀時期伊朗桑德王朝第一代統治者卡里姆汗時 期所建立。位置介于传统浴室和设拉子市场之间。

【莫克清真寺】伊朗设拉子的一座清真寺。该清真寺的立面大量采用 彩色玻璃,室内则大量采用粉红色的瓷砖,因而俗称为粉红清真寺。

【Narenjestan花园】这是一个19世纪的花园,属于卡贾尔时期一个富 裕的家庭。

住宿: 4\* Royal Hotel or Similar

#### 第8天 设拉子 (飞往)德黑兰

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

【波斯波利斯】有2500多年歷史的波斯波利斯,是古代伊朗最瑰丽璀 璨的古都。她代表著波斯最輝煌的成就,卻也見證著波斯被希臘打敗 的歷史。

【帝王谷】波斯帝王的陵墓,它们以雕凿的方式建在一座高耸的崖壁 之上。朝西北方向行驶了大约12 km将会抵达。

前往机场,进行从设拉子到德黑兰的国内航班。

抵达德黑兰后,前往酒店办理入住手续。

住宿: 4\* Ibis Hotel Tehran Airport or similar

#### 飞返美丽家园 第9天

机上用餐

07-334 3388 9012-782 3788



DAY 1

Johor Bahru - Singapore / Kuala Lumpur

Meal on board

DAY 2

**Arrive Tehran** 

Lunch / Dinner

Upon arrival, meet our tour guide waiting in Theran international Airport. Start by traveling to Tehran.

\* Tehran City Tour

Sa'ad Abad Palace is a 300 hectare complex built by the Qajar and Pahlavi monarchs. The complex includes more than 180 hectares of natural forest, streets, ganats, galleries, mansions/palaces and museums.

**Tajrish Square & Bazaar** currently one of the busiest parts of Tehran, with bus terminals, cab terminals, and shopping malls and more.

**Nature Bridge** is the largest pedestrian overpass Tehran, Iran. The 270-metre bridge connects two public parks — Taleghani Park and Abo-Atash Park.

Hotel: 4\* Grand Hotel or similar

DAY 3 Tehran

Hotel Breakfast / Lunch / Dinner

**Golestan Palace** One of the oldest historic monuments in the city of Tehran. **National Museum** is the main archaeological museum of Iran.

Old Bazaar of Tehran old historical bazaar in Tehran.

**Milad Tower** is a multi-purpose tower in Tehran. The tower is a part of the International Trade and Convention Center of Tehran, which also includes a five-star hotel, a convention center, a world trade center and an IT park.

Hotel: 4\* Grand Hotel or similar

DAY 4 Tehran (250km) Kashan (150km) Isfahan

Hotel Breakfast / Lunch / Dinner

This morning proceed to Isfahan, en route visiting Kashan City.

\* Kahshan City is a city in the northern part of Isfahan province.

Fin Garden a historical Persian Garden.

Old House Beautiful historic houses, these houses shine lke dice on the ring.

\* Isfahan was once one of the largest and most important cities in Central Asia. Historical Bridges These five bridges include Shahrestan Bridge, Khaju Bridge, Choobi (Joui) Bridge, Si-o- se Pol Bridge, and Marnan Bridge. Which over Zayanderud River comprise some of the finest architecture in the city.

Hotel: 4\* Avin Hotel or similar

**DAY 5** Isfahan

Meal on board / Dinner

**Naqsh-e Jahan Square** is the main tourist spot of Isfahan, one of the UNESCO World Heritage Site.

**Imam Mosque** UNESCO World Heritage Site, The ocean of turquoise and blue ceramics, with majestic patterns and architecture.

Aliqapu palace is a grand palace in Isfahan.

**Sheikh Lotfollah mosque** is one of the architectural masterpieces of Iranian architecture that was built during the Safavid Empire.

**Chehel Sotoon Palace** is a pavilion in the middle of a park at the far end of a long pool.

Gheisarieh bazaar a historical market.

Hotel: 4\* Avin Hotel or similar

DAY 6 Isfahan (355km) Pasargadae (130km) Shiraz

Hotel Breakfast / Lunch / Dinner

Friday Mosque is the grand, congregational mosque of Isfahān city.

Vank Cathedral also known the Church of the Saintly Sisters, is a cathedral located in the New Julfa.

Proceed to Shiraz on route visit Pasargad.

Pasargadae was the capital of the Achaemenid Empire under Cyrus the Great (559–530 BC)

Hotel: 4\* Royal Hotel or Similar



DAY 7 Shiraz

Hotel Breakfast / Lunch / Dinner

Hafezieh The Tomb of Hafez and its associated memorial hall.

Vakil Bath A nice and amazing ancient bath from zandieh dynasty who governed shiraz about four hundred years ago.

Vakil Mosque was built on Karim Khan Zand's orders, located between Vakil Bath & Vakil Bazaar in Shiraz.

**Nassir ol Molk Mosque** also known as the Pink Mosque is a traditional mosque in Shiraz, Iran.

Narenjestan Garden dates back to Qajar era and is located on the eastern side of the end of Lotfali Khan Zand Avenue.

Hotel: 4\* Royal Hotel or Similar



DAY 8 Shiraz (Flight) Tehran

Hotel Breakfast / Lunch / Dinner

**Persepolis** was the ceremonial capital of the Achaemenid Empire (ca. 550–330 BC).

Naqsh Rostam is an ancient necropolis located about 12 km northwest of Persepolis.

Proceed to Airport have your domestic flight from Shiraz to Tehran.

Upon arrivel Tehran, transfer to Hotel for check in.

Hotel: 4\* Ibis Hotel Tehran Airport or similar

**DAY 9** Depart Home Sweet Home

Hotel Breakfast / Meal on Board

写一旅游 TOP-ONE TRAVEL www.top-one.com.my

HOTLINE: **07-334 3388** 

WHATSAPP: **012-782 3788** 







## **IRAN PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:**

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Confirm depart group minimum 10 person
- 4. Meals arrangement will be local cuisine.
- 5. Iran is Muslin Country, Ladies please prepared proper wear and fully cover wear during visit mosque.

## TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

## **TERMS & CONDITIONS:**

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

## 第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 153982-T KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-334 3388 +6012-782 3788 info@top-one.com.my

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor

Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 info.molek@top-one.com.my

## 伊朗配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。
- 4. 餐食方面均为当地特色餐为准。
- 5. 伊朗為傳統回教國家民風較保守,女士在一切公共場所請務必用圍巾包著頭,請勿穿短袖、短褲、露背裝、穿著鞋子不可露出腳趾,服裝請務必穿著長袖、長裙、長褲或長袍。男士也請勿穿短褲。非回教徒請勿隨意進入清真寺。

## 旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

## 条规:

- 1. 所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。
- 3. 每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 4. 详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。
- 5. 以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

## Contact:

联系:

update: 18 February 2020 2:26 PM